
 

Magistrát města České Budějovice 

Odpověď na dotaz vznesený s využitím zákona o svobodném přístupu k informacím 

Protipovodňová opatření na Malši 

 

1) „Byly již učiněny nějaké konkrétní kroky v souvislosti s avizovaným zpracováním nového projektu 

PPO na Malši? Pokud ano, tak jaké? 

2) Počítá město v rozpočtu na rok 2018 s financemi na nový projekt PPO na Malši?“ 

K požadovanému povinný subjekt sděluje: 

Ad 1) 

V současné době jsou ve spolupráci s Povodím Vltavy, s. p., prováděny rešerše hydrologických dat 

v rozšířené oblasti vodního toku Malše a Vltavy. Předpokládáme v nejbližší době zadat odborné osobě 

aktualizaci těchto dat. Podle výsledku bude rozhodnuto o dalším postupu.  

Ad 2) 

Návrh rozpočtu roku 2018 počítá s finančními prostředky na přípravu protipovodňových opatření na Malši. 

Po projednání návrhu předpokládáme jeho schválení v zastupitelstvu města před koncem roku 2017. 


